

Date: 27/09/2023

التاريخ: 2023/09/27

To: Boursa Kuwait Securities Company

السادة / شركة بورصة الكويت للأوراق المالية – المحترمين

Greetings...

تحية طيبة وبعد...

Subject: Supplementary Disclosure Regarding Ordinary General Assembly Results (WINSRE)

الموضوع: إفصاح مكمل بشأن نتائج إجتماع الجمعية العمومية العادية (وربة ت)

With reference to the above subject, and as a commitment from WARBA Insurance and Reinsurance Company to the principles of disclosure and transparency, and in implementation of the instructions of the Capital Markets Authority regarding the disclosure of material information, we inform you that the WARBA Insurance and Reinsurance Company (K.S.C.P.) held the company's Ordinary General Assembly meeting today, Wednesday dated 27/09/2023, and the quorum for attendance reached 65.353 %, and the topics on the meeting's agenda were discussed and approved, and the results of the meeting were according to the attached form.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلتزاماً من شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين بمبادئ الإفصاح والشفافية، وتنفيذاً لتعليمات هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية، نحيط سيادتكم علماً بأن شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين (ش.م.ك.ع) قد عقدت إجتماع الجمعية العمومية العادية للشركة اليوم الأربعاء الموافق 2023/09/27، وقد بلغ النصاب القانوني للحضور 65.353 %، وتم مناقشة وإعتماد الموضوعات المدرجة على جدول أعمال الإجتماع، وقد كانت نتائج الإجتماع وفقاً للنموذج المرفق.

Thank you for your kind cooperation.

شاكراً لكم حسن تعاونكم معنا.

Best Regards,
Accept the highest consideration and respect,

مع وافر التحيات...
وتفضلوا بقبول فائق التقدير والإحترام...

Anwar Jawad BuKhamseen

أنور جواد بوخمسين

Chairman of Board of Directors

رئيس مجلس الإدارة



Attachments:

- Appendix (12) Supplementary Disclosure Form.

المرفقات:

- ملحق رقم (12) نموذج الإفصاح المكمل.



شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين - WARBA Insurance and Reinsurance Company

رأس المال المصرح به د.ك. 25,000,000 Authorized Capital

شركة مساهمة كويتية عامة (ش.م.ك.ع) خاضعة لأحكام القانون رقم (125) لسنة 2019 في شأن تنظيم التأمين - ترخيص تأمين رقم (4)

Insurance Licensing No. (4) - Kuwaiti Public Shareholding Company Registered in Accordance with Law No. (125) for 2019 Regarding Insurance Regulation

سجل تجاري - WARBA Tower - Ahmed Al Jaber St. - Sharq - P.O. Box: 24282 Safat, 13103 Kuwait - C.R. 24982

Tel.: 1808181 - Fax: 22451974 - warba@warbaonline.com - www.warba.insure

S.A



Appendix [12]

Supplementary Disclosure Form

Date	Name of the Listed Company
27/09/2023	WARBA Insurance and Reinsurance Company

Disclosure Title
Supplementary Disclosure from (WINSRE) regarding the ordinary General Assembly's

Date of Previous Disclosure
07/09/2023

Development that occurred to the disclosure
Further to our previous disclosure on 07/09/2023, regarding the holding of the ordinary general assembly meeting of WARBA Insurance and Reinsurance Company Please kindly find the following: Results of the Ordinary General Assembly Meeting: It was approved to adopt the Board of Directors' recommendation, in accordance with Article (222) of Companies Law No. (1) of 2016 and its amendments, to use the company's compulsory reserve to extinguish the accumulated losses, using an amount of KWD 4,960,636 (Only four million nine hundred and sixty thousand six hundred and thirty-six Kuwaiti dinars) from the company's mandatory reserve of KWD 8,781,109 (Only eight million seven hundred and eighty-one thousand one hundred and nine Kuwaiti dinars only), so that the remaining amount in the company's compulsory reserve is KWD 3,820,473 (Only three million eight hundred and twenty thousand, four hundred and seventy-three Kuwaiti dinars only), and what was deducted from it will be returned to the compulsory reserve when the profits of the coming years allow it.

The Financial Effect of the occurring Developments (if any)
Using an amount of KWD 4,960,636 to extinguish the accumulated losses, from the company's mandatory reserve amounting to KWD 8,781,109, so that the remaining amount in the company's mandatory reserve is KWD 3,820,473.

ملحق رقم (12)

نموذج الإفصاح المكمل

التاريخ	اسم الشركة المدرجة
2023/09/27	شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين

عنوان الإفصاح
إفصاح مكمل من (وربة ت إ) بشأن إجتماع الجمعية العمومية العادية

تاريخ الإفصاح السابق
07/09/2023

التطور الحاصل على الإفصاح
إلحاقاً بإفصاحنا السابق بتاريخ 2023/09/07، بشأن إنعقاد إجتماع الجمعية العمومية العادية لشركة وربة للتأمين وإعادة التأمين، يرجى التكرم بإيجاد مايلي: نتائج إجتماع الجمعية العمومية العادية: تمت الموافقة على اعتماد توصية مجلس الإدارة، وفقاً للمادة (222) من قانون الشركات رقم (1) لسنة 2016 وتعديلاته، في استخدام الاحتياطي الإجمالي للشركة في إطفاء الخسائر المترتبة، وذلك باستخدام مبلغ وقدره 4,960,636 د.ك. (فقط وقدره أربعة مليون وتسعمائة وستون ألف وستة وثلاثون دينار كويتي لا غير)، من الاحتياطي الإجمالي للشركة والبالغ 8,781,109 د.ك. (فقط وقدره ثمانية مليون وسبعمائة وواحد وثمانون ألف ومائة وتسعة دينار كويتي لا غير)، ليكون المتبقي في الإجمالي الإجمالي للشركة مبلغ وقدره 3,820,473 د.ك. (فقط وقدره ثلاثة مليون وثمانمائة وعشرون ألف وأربعمائة وثلاثة وسبعون دينار كويتي لا غير)، وعلى أن يعاد إلى الإجمالي الإجمالي ما اقتطع منه عندما تسمح بذلك أرباح السنوات القادمة.

الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)
إستخدام مبلغ وقدره 4,960,636 د.ك. لإطفاء الخسائر المترتبة، من الإجمالي الإجمالي للشركة والبالغ 8,781,109 د.ك.، ليكون المتبقي في الإجمالي الإجمالي للشركة مبلغ وقدره 3,820,473 د.ك.

Anwar Jawad BuKhamseen

Chairman of Board of Directors



أنور جواد بوخامسين

رئيس مجلس الإدارة



شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين - WARBA Insurance and Reinsurance Company

رأس المال المصرح به د.ك. 25,000,000 K.D. Authorized Capital

شركة مساهمة كويتية عامة (ش.م.ك.ع.) خاضعة لأحكام القانون رقم (125) لسنة 2019 في شأن تنظيم التأمين - ترخيص تأمين رقم (4)

Insurance Licensing No. (4) - Kuwaiti Public Shareholding Company Registered in Accordance with Law No. (125) for 2019 Regarding Insurance Regulation

سجل تجاري - C.R. 24982 - P.O. Box: 24282 Safat, 13103 Kuwait - شارع أحمد الجابر - WARBA Tower - Ahmed Al Jaber St. - Sharq

Tel.: 1808181 - Fax: 22451974 - warba@warbaonline.com - www.warba.insure

S.A